
Vážení spoluobčania, milí Lovčičania! 

 

Je pre mňa cťou, prihovárať sa Vám v prvý deň nového roka, roka 2023. Prihovárať sa Vám 

a poďakovať sa za dôveru, ktorú ste mi prejavili a umožnili mi pracovať pre našu obec spolu 

s Vami ďalšie funkčné obdobie. 

Určite je teraz priestor na hodnotenie a bilancovanie našej práce za uplynulý rok. Radšej sa 

však pozerám dopredu a rád by som Vám porozprával o plánoch a výzvach, ktoré nás čakajú 

v novom roku. Uskutočnené a zrealizované projekty sa najlepšie odprezentujú samé. 

Spoločným výsledkom našej práce by mal byť kvalitnejší život v našej obci. Uvedomujem si, 

že v čase po COVIDE, počas vojnového konfliktu za hranicami nášho štátu, počas energetickej 

krízy a možných existenčných problémov v budúcnosti sa to ťažko vníma. Pokúsime sa 

pracovať tak, aby ste ten pocit z lepšieho života v našej obci vnímali čo najviac, aby ste si 

o dosiahnutých výsledkoch nemuseli čítať na papieri, ale aby ste plody našej práce reálne 

využívali a aby uľahčili a skvalitnili náš život. 

Dosiahnuť to chceme prácou na viacerých projektoch. K cyklochodníku do Zavara pribudne 

snaha o rekonštrukciu kultúrneho domu, rekonštrukcia chodníka na ulici SNP, osvetlenie 

a ozvučenie cintorína a v neposlednom rade snaha o znovuotvorenie predajne potravín v našej 

obci. Väčšie projekty samozrejme nezrealizujeme bez pomoci silného finančného partnera, bez 

pomoci štátu.  

Prajem si, aby v tomto roku mala samospráva na strane štátu partnera, ktorý chce 

spolupracovať, s ktorým sa dá vecne diskutovať a chce prinášať riešenia do územia, ktoré budú 

na prospech ľudí. Ak tá pomoc nebude prichádzať tak ako doteraz, pomôžeme si sami. Za 3 

roky sme hospodárili tak, že sme nasporili zhruba 84 000€. V týchto neistých časoch budeme 

s poslancami OZ veľmi dôkladne zvažovať, ako tieto prostriedky čo najefektívnejšie 

investovať.  

Výsadbe zelene sa budeme venovať na vstupe do obce v okolí futbalového ihriska a pri 

centrálnej časti pri zvonici okolo detského ihriska.  

Problematika odpadového hospodárstva je stále živá, už tento rok budeme postupne prinášať 

informácie, čo nás v tejto oblasti čaká a ako sa na to pripraviť.  

Po dvoch rokoch obmedzení sa naplno rozbieha kultúrny a spoločenský život. Už teraz sa teším 

na spoluprácu pri organizovaní jednotlivých akcií so záujmovými združeniami v obci, s OZ 

SPLN, dievčenským spoločenstvom MariaSE, športovcami z OŠK, seniormi, poľovníkmi a so 

všetkými, ktorí majú chuť pomáhať a obohacovať tak náš život v našej malebnej obci. 

Taktiež sa teším na osobné stretnutia s Vami, ktoré sú pre mňa vždy inšpirujúce.  



Teším sa na prácu a výziev je viac ako dosť, treba si preto vyhrnúť rukávy a dať sa do práce. 

Verím, že v roku 2023 sa nám bude spoločne dariť napĺňať naše ciele a výsledky našej práce 

bude vidieť.  

Teraz ešte pár štatistických údajov. K 31.12. 2022 má naša obec 806 obyvateľov. V priebehu 

roka sa na pobyt prihlásilo 23 obyvateľov a odhlásilo sa 19 obyvateľov. Narodilo sa 6 detí (2 

chlapci a 4 dievčatá), zomrelo 9 spoluobčanov (4 chlapi a 5 žien). Manželstvo uzavrelo 9 párov.  

Želajme si v novom roku, dobrých ľudí vždy po boku. Veľa zdravia, veľa šťastia, nech sa všetky 

plány zdaria. V mene pracovníkov obecného úradu i poslancov obecného zastupiteľstva Vám 

želám úspešný rok 2023!  

 

     Ing. Tomáš Bartovič 

starosta obce Dolné Lovčice 


